
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Zadroga: konsolidacja grupy to przedsięwzięcie bardzo opłacalne

Prezes PGE, Tomasz Zadroga poinformował, że do końca tego roku zostaną określone wszystkie korzyści i
koszty związane z konsolidacją grupy. W jego ocenie okaże się, że jest to projekt bardzo opłacalny.

Działania związane z konsolidacja grupy kapitałowej PGE są bardzo zaawansowane. Wybrani zostali już
konsolidatorzy. Jeszcze w tym roku wybrane zostaną zarządy w dwóch spółkach, w których nie ma jeszcze zarządów
konsolidatorów, czyli w obrocie i dystrybucji. Według Prezesa Zadrogi przyszłoroczny termin konsolidacji grupy nie
jest absolutnie zagrożony.

Zgodnie z założoną strategią PGE zrealizowała pierwszy cel wydatkowania środków z debiutu giełdowego, a
mianowicie kupiono dwie resztówki akcji w Elektrowni Opole i Kopalni Turów. W chwili obecnej skarb państwa
nie posiada już żadnych akcji elektrowni w Opolu, Bełchatowie i Turowie oraz kopalni Turów i Bełchatów.
Drugim celem będzie konsolidacja grupy kapitałowej na co przeznaczone zostanie 1,5 mld zł.

Prezes PGE zwrócił uwagę na cel konsolidacji grupy. W chwili obecnej spora część skonsolidowanego zysku netto
przypada akcjonariuszom mniejszościowym. Uporządkowanie grupy kapitałowej ma na celu wyeliminowanie
akcjonariuszy mniejszościowych, tak aby całkowity zysk netto przypadał akcjonariuszom spółki publicznej.
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